Gr.modify <object_ptr_nexp>{, <tag_sexp>, <value_nexp | value_sexp>}... XE "Gr.modify <object_ptr_nexp>{, <tag_sexp>, <value_nexp | value_sexp>}..." 
The value of the parameter named <tag_sexp> in the Display List object <object_ptr_nvar>is changed to the value of the expression <value_nexp> or <value_sexp>. This command can change only one object at a time, but you may list as many tag/value pairs as you want.

With this command, you can change any of the parameters of any object in the Display List. The parameters you can change are given with the descriptions of the commands in this manual. In addition there are two general purpose parameters, "paint" and "alpha" (see below for details).You must provide parameter names that are valid for the specified object.

The results of Gr.modify commands will not be observed until a Gr.render command executes.
	
	TYPE
	POSITION 1

(numeric)
	POSITION 2

(numeric)
	ANGLE/RADIUS

(numeric)
	UNIQUE

(various)
	PAINT

(list ptr)
	ALPHA

(num)

	SHAPES andOBJECTS
	arc
	left
	top
	right
	bottom
	start_angle

sweep_angle
	fill_mode
	paint
	alpha

	
	bitmap
	x
	y
	
	
	
	bitmap
	paint
	alpha

	
	circle
	x
	y
	
	
	radius
	
	paint
	alpha

	
	line
	x1
	y1
	x2
	y2
	
	
	paint
	alpha

	
	oval
	left
	top
	right
	bottom
	
	
	paint
	alpha

	
	pixels
	x
	y
	
	
	
	
	paint
	alpha

	
	point
	x
	y
	
	
	
	
	paint
	alpha

	
	poly
	x
	y
	
	
	
	list
	paint
	alpha

	
	rect
	left
	top
	right
	bottom
	
	
	paint
	alpha

	
	text
	x
	y
	
	
	
	text
	paint
	alpha

	MODI-FIERS
	clip
	left
	top
	right
	bottom
	
	RO
	paint
	alpha

	
	group
	
	
	
	
	
	list
	paint
	alpha

	
	rotate
	x
	y
	
	
	angle
	
	paint
	alpha


TABLE NOTES:

· The TYPE column shows the string returned by Gr.get.type for each graphical object type.

· Gr.get.position returns the values in the POSITION 1 columns.

· All table entries are Gr.modify tags (strings).Values of all the tags are numeric except for "text".

· The values of tags in the UNIQUE column are either strings ("text") or numbers with special interpretations. "fill_mode" is a logical value. "list" is a pointer to a list of point coordinates. "RO" is a Region Operator as explained in Gr.clip.

· "alpha" is an integer value from 0 to 256, with 256 interpreted specially. See General Purpose Parameters, below.

· You can modify the Gr.set.pixelspoint-coordinates array directly. There is no Gr.modify tag.

For example, suppose a bitmap object was created with Gr.bitmap.draw BM_ptr, galaxy_ptr, 400, 120.

Executing gr.modify BM_ptr, "x", 420would move the bitmap from x =400 to x = 420.
Executing gr.modify BM_ptr, "y", 200 would move the bitmap from y = 120 to y = 200.
Executing gr.modify BM_ptr, "x", 420, "y", 200 would change both x and y at the same time.
Executing gr.modify BM_ptr, "bitmap", Saturn_ptr would change the bitmap of an image of a (preloaded) Galaxy to the image of a (preloaded) Saturn.
General Purpose Parameters
When you create a graphical object, all the graphics settings (color, stroke, text settings, and so forth) are captured in a Paint object. You can use the "paint" parameter to replace the Paint object, changing any graphics setting you want to.See the Gr.paint.get command description (below) for more details.

Normally, graphical objects get their alpha channel value (transparency) from the latest Gr.color command. You can change the "alpha" parameter to any value from 0 to 255. Settingalphato 256 tells BASIC! to use the alpha from the latest color value.

For example, you can make an object slowly appear and disappear, just by changing its alpha with Gr.modify.
Do

For a = 1 to 255 step 10

gr.modify object,"alpha",a

gr.render

pause 250

next a
For a = 255 to 1 step -10

gr.modify object,"alpha",a

gr.render

pause 250

next a

until 0

Gr.modify <object_ptr_nexp> {, <tag_sexp>, <value_nexp | value_sexp>} ...
Значение параметра с именем <tag_sexp> в объекте списка отображения <object_ptr_nvar> заменяется на значение выражения <value_nexp> или <value_sexp>. Эта команда может изменить только один объект в то время, но вы можете перечислить столько пар тегов / значение, как вы хотите.

С помощью этой команды вы можете изменить любой из параметров любого объекта в списке отображения. Параметры, которые можно изменить приведены с описаниями команд в данном руководстве. Кроме того, есть два параметра общего назначения, "краска" и "альфа" (см ниже) .Вы должны предоставить имена параметров, которые действительны для указанного объекта.

Результаты Gr.modify команд не будет наблюдаться до образования Gr.render выполнением команды.
	 
	ТИП
	ПОЛОЖЕНИЕ 1

(Числовое)
	ПОЛОЖЕНИЕ 2

(Числовое)
	УГОЛ / RADIUS

(Числовое)
	УНИКАЛЬНАЯ

(различный)
	ПОКРАСИТЬ

(Список PTR)
	АЛЬФА

(Num)

	Фасонные и ОБЪЕКТЫ
	дуга
	оставил
	Вверх
	правильно
	дно
	start_angle

sweep_angle
	fill_mode
	покрасить
	альфа

	
	битовая карта
	Икс
	Y
	 
	 
	 
	битовая карта
	покрасить
	альфа

	
	круг
	Икс
	Y
	 
	 
	радиус
	 
	покрасить
	альфа

	
	линия
	x1
	y1
	x2
	y2
	 
	 
	покрасить
	альфа

	
	овальный
	оставил
	Вверх
	правильно
	дно
	 
	 
	покрасить
	альфа

	
	пикселей
	Икс
	Y
	 
	 
	 
	 
	покрасить
	альфа

	
	точка
	Икс
	Y
	 
	 
	 
	 
	покрасить
	альфа

	
	поли
	Икс
	Y
	 
	 
	 
	список
	покрасить
	альфа

	
	Rect
	оставил
	Вверх
	правильно
	дно
	 
	 
	покрасить
	альфа

	
	текст
	Икс
	Y
	 
	 
	 
	текст
	покрасить
	альфа

	MODI-Фирс
	клип
	оставил
	Вверх
	правильно
	дно
	 
	RO
	покрасить
	альфа

	
	группа
	 
	 
	 
	 
	 
	список
	покрасить
	альфа

	
	вращать
	Икс
	Y
	 
	 
	угол
	 
	покрасить
	альфа


Примечания к таблице:
· ■ В TYPE колонка показывает строку , возвращенную Gr.get.type для каждого графического типа объекта. 
· ■ Gr.get.position возвращает значения в позиции 1 столбцов. 
· ■ Все записи таблиц Gr.modify теги (строки). Значения всех тегов являются числовыми , за исключением "текст" . 
· ■ Значения тегов в UNIQUE столбце либо строки ( "текст" ) или номера со специальными толкованиями. "Fill_mode" представляет собой логическое значение. "Список" является указателем на список координат точек. "РО" представляет собой область Оператор , как описано в Gr.clip . 
· ■ "Альфа" представляет собой целое число от 0 до 256, с 256 интерпретируются специальным образом . См Общие характеристики Назначение , ниже. 
· ■ Вы можете изменить Gr.set.pixels точечные координаты массива напрямую. Там нет Gr.modify тегов. 
Например, предположим , что растровый объект был создан с Gr.bitmap.draw BM_ptr, galaxy_ptr, 400, 120 .

Выполнение gr.modify BM_ptr, "X", 420 будет перемещать растрового изображения из х = 400 х = 420. 
Выполнение gr.modify BM_ptr, "у", 200 будет двигаться от растрового изображения у = 120 у = 200. 
Исполнительное гр .modify BM_ptr, "х", 420, "у", 200 изменит оба х и у одновременно. 
Выполнение gr.modify BM_ptr, "точечный рисунок", Saturn_ptr изменит битовую карту изображением (предварительно загруженной) Галактики к образу (предустановленное) Сатурн.
Общие характеристики Назначение
При создании графического объекта, все настройки графики (цвет, обводки, настройки текста и т.д.) фиксируются в объекте Paint. Вы можете использовать параметр "краски" , чтобы заменить объект Paint, изменяя любые графические настройки вы хотите. Смотрите Gr.paint.get описание команды (ниже) для получения более подробной информации.

Как правило, графические объекты получают значение альфа - канала (прозрачность) из последней Gr.color команды. Вы можете изменить параметр "Альфа" в любое значение от 0 до 255. Настройка альфа 256 говорит BASIC! использовать альфа от последнего значения цвета.

Например, вы можете сделать объект медленно появляются и исчезают, просто путем изменения его альфа с Gr.modify .
Do

For a = 1 to 255 step 10

gr.modify object,"alpha",a

gr.render

pause 250

next a

For a = 255 to 1 step -10

gr.modify object,"alpha",a

gr.render

pause 250

next a

until 0

